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«Νομίζω ότι χρειάζεται ως Χριστιανοί να 
προσευχόμαστε περισσότερο»
/ Ορθόδοξη πίστη

Του π. Ανδρέα Αγαθοκλέους

Κάθε που ακούω τις ειδήσεις στο ραδιόφωνο και στην τηλεόραση, θαρρώ πως μια 
απογοήτευση με απόγνωση πλανιέται στην ατμόσφαιρα του κόσμου μας. 
Δυστυχήματα, συγκρούσεις, οικονομικές κρίσεις, αποτυχίες συνεννόησης, πόλεμοι 
και μάχες «εγγύς και μακράν». Λες κάποιοι να κατευθύνουν τις ζωές μας από το 
κακό στο χειρότερο.

Μέσα σ’ αυτή την ακαταστασία κάποιοι συνάνθρωποί μας απολαμβάνουν 
εγωκεντρικά τη ζωή τους, λες και ζουν σε άλλον πλανήτη, αδιαφορώντας για τα 
ποικίλα προβλήματα και τις ανυπέρβλητες δυσκολίες. Η οικογένειά τους, τα κέρδη 
τους, η εργασία τους, η διασκέδασή τους, η ζωή τους. (περισσότερα…)
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